
Protokół Nr 1/24
z posiedzenia doraźnej Komisji Statutowej 

w dniu 11 września 2024 r.

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie przy ulicy Komunardów 10, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji Statutowej 

radnego Mateusza Rojka w godzinach od 1618 do 1650.

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz Prawnik Łukasz Banaszek.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza obowiązującego Statutu Powiatu Otwockiego przyjętego uchwałą Nr 

136/XVII/20 Rady Powiatu w Otwocku z dnia 27 lutego 2020 r. pod kątem zgodności 

z obowiązującym prawem oraz potrzebami organizacyjnymi i proceduralnymi, a także 

przygotowanie propozycji niezbędnych i pożądanych zmian ww. zakresie.

3. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1
Przewodniczący Komisji Statutowej Mateusz Rojek zaproponował zmianę porządku 

posiedzenia, polegającą na wprowadzeniu punktu trzeciego sprawy różne.

Zmianę przyjęto jednogłośnie.

Porządek posiedzenia po zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza obowiązującego Statutu Powiatu Otwockiego przyjętego uchwałą Nr 

136/XVII/20 Rady Powiatu w Otwocku z dnia 27 lutego 2020 r. pod kątem zgodności 

z obowiązującym prawem oraz potrzebami organizacyjnymi i proceduralnymi, a także 

przygotowanie propozycji niezbędnych i pożądanych zmian ww. zakresie.

3. Sprawy różne.

4. Zakończenie posiedzenia.



Ad. 2
Przewodniczący Komisji Statutowej Mateusz Rojek opowiedział o organizacji pracy 

Komisji. Do końca roku planowane są jeszcze trzy posiedzenia, raz w miesiącu. Na następne 

spotkanie radni proszeni są o przygotowanie propozycji zmian. Jeden wniosek został wcześniej 

złożony do Rady. Przewodniczący poprosił jedną z wnioskodawczyń - radną Bogumiłę 

Więckowską o przedstawienie postulatu.

Radna Bogumiła Więckowska poinformowała, że dotyczył on możliwości obradowania 

na sesjach w trybie zdalnym, co stanowiłoby duże ułatwienie. Radni w momencie składania 

wniosku nie wiedzieli, że nie ma takiej możliwości.

Prawnik Łukasz Banaszek podtrzymał sporządzoną opinię prawną.

Radny Dariusz Kołodziejczyk zawnioskował zmianę Statutu w § 27 ust. 5, polegającą 

na usunięciu zapisu, że radny może być przewodniczącym tylko jednej komisji stałej. Radny 

powrócił jeszcze do poprzedniego tematu informując, że poprzedni Zarząd wystąpił do 

Wojewody w sprawie zdalnych posiedzeń. Odpowiedź zawierała dokładne uzasadnienie, które 

można udostępnić, by członkowie Komisji się z nim zapoznali.

Ad. 3
Przewodnicząca Rady Grażyna Kilbach zwróciła uwagę na doprecyzowanie § 12 pkt 6 

dotyczącego udzielania głosu mieszkańcom podczas sesji. Zaproponowała by zainteresowany 

musiał zgłosić chęć zabrania głosu każdorazowo przed sesją.

Przewodniczący Komisji Mateusz Rojek zauważył, żeby nie ograniczać przy tym 

możliwości wypowiedzi.

Radna Bogumiła Więckowska zaproponowała, by wprowadzić ograniczenie czasowe, 

tak jak w przypadku wypowiedzi radnego.

Ad. 4
Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodniczył:

Mateusz Rojek

Sporządziła:

Anna Karpińska


